
Stompers Generalforsamling 2020

Søndag d. 12. september 2021, kl. 13

Snedsted Hallen, Idrætsvej, Snedsted

REFERAT

1.Valg af dirigent

Alex blev valgt

2.Valg af stemmetællere

Jan, Lindy og Winie blev valgt

3.Formandens beretning

Godkendt

4.Gennemgang af regnskab v/Solle

Regnskabet er korrekt iflg. Kritisk revisor.

Kritisk revisor gør opmærksom på for stor udgift på pampermiddagen. Forslag om at få 

nedskrevet beløb, man må spise for.

Baren har stor beholdning, pga. Corona.

Thy Træf regnskab kan fås ved henvendelse til Thy Træf bestyrelsen.

Manglende opfølgning fra bestyrelsens side ang. Thy Træf. Susanne svarede på spørgsmål trods 

hun ikke er Thy Træf repræsentant mere.

Regnskab godkendes.

5.Fastsættelse af kontingent. Bestyrelsen foreslår, at det forbliver uændret:

Kontingent for aktive er kr. 100,- pr. mdr. – Godkendt

Kontingent for passive er kr. 250,- pr. år. – Godkendt

Indmeldelsesgebyret er kr. 300. – Godkendt

Der skal sendes opgørelse med konkret beløb ud til anpartshavere.

 

6.Indkomne forslag. Modtagne forslag er vedhæftet indkaldelsen

7.Valg af formand – Alex genopstiller

Jan opstiller. Alex trækker sig. Jan blev valgt uden modkandidat.

8.Valg af kasserer – Solle genopstiller

Pia opstiller. Solle trækker sig. Pia blev valgt uden modkandidat.

9.Valg af bestyrelsesmedlem – Mona genopstiller

Mona trækker sig. Allan opstiller. Alex opstiller. Alex valgt (Alex 22 stemmer. Allan 17 

stemmer)

10.Valg af suppleant til bestyrelsen – Nuværende: Pia

Winie blev valgt

 

11.Valg af aktivitetsudvalg – Nuværende: Birgitte, Solle, Kai Hugo, Nidolf, Hilde og Geir Birgitte 

og Leif



Valgt blev: Nidolf, Heidi, Skrannie og Winie

 

12.Valg af turudvalg – Nuværende: Birgitte, Roland, Otto, Alex, Jan og Susanne

Valgt blev: Jan, Steen og Lindy

13.Valg af barpersonale – Nuværende: Morten & Gitte, Kalle & Henrik, Nidolf & Lars, Solle & 

Poul, John & Per, Bente & Bent, Hilde & Leif, Janne & Geir og Winie & Hans Jørgen. Peter og 

Klaus er reserver.

Valgt blev: Morten & Gitte, Nidolf, Solle & Poul, John & Per, Hilde & Leif, Janne & Geir, 

Peter, Klaus og Bente er reservere.

 

14.Valg af indkøbere – Nuværende: Gitte og Poul

Genvalgt blev Gitte og Poul

15.Valg af værkstedsfolk – Nuværende: Steen, Henrik, Henning, Otto, Kalle, John og Morten

Valgt blev: Steen, Henrik, Henning, Otto, Kalle, John, Morten og Lindy

16.Valg af Thytræf repræsentanter – Nye skal vælges

Bestyrelsen fortsætter som repræsentanter til næste generalforsamling

17.Valg af kritisk revisor – Allan genopstiller ikke

Steen blev valgt

18.Thytræf informerer v/Bestyrelsen

Der afholdelse et klubmøde snarest

19.Eventuelt

Formanden orienterer om indsigelsen vedr. planer om byggeri foran klubhuset

Fotorun kører stadig til en uge før kommende generalforsamling

Janne kommenterer omkring information i klubregi. Den kommende formand vil arbejde på dette

Henrik trækker sig som næstformand

Birgitte trækker sig som sekretær

Peter takker for bestyrelsens arbejde igennem Corona tiden

 

Indkomne forslag:
 

Forslag 1 – Morten Brandi Larsen:

Nu hvor det er blevet almindeligt at mange ikke har kontanter, og betaling ofte bliver foretaget med 

MOBILEPAY eller anden form for elektronisk overførsel, vil jeg foreslå at der skal være en 

afstemning om at der skal være mulighed for at betale elektronisk, og bestyrelsen undersøger 

mulighederne om anden form for betaling.

For eksempel: MobilePay, Dankort terminal, Værdikort (Øl-kort – betaling overføres til bank konto)

Eller??



Vedtaget at bestyrelsen arbejder på en digital løsning.

 

Forslag 2 – Morten Brandi Larsen:

Anskaffelse af ny flaskekøleskab

Forslag nedstemt. Der opsættes en måler på køleskabet for at se forbruget.

 

 

 

Indkomne forslag:

 

Forslag 3 – Allan Lundorff Kristensen:

 Hverdagsbar 

Det foreslås, at der i vinterhalvåret indføres hverdagsbar en eller anden ugedag, foreslår tirsdag 

aften (som i de gode gamle dage), med en uofficiel åbningstid fra ca. 19 til forventeligt klokken 22, 

og med høflig og omhyggelig selvbetjening. 

En sådan ugentlig aften kan også kombineres med lidt mere aktivitet i værkstedet. 

Begrundelse mv.:  

at skabe lidt mere liv i de majestætiske rammer klubhuset efterhånden har 

at tilgodese medlemmernes muligheder for, at komme bare lidt i klubben og møde andre 

medlemmer på tidspunkt ud over de overfyldte weekendkalendere, som mange må kæmpe med 

Forslaget ønskes dog først aktiveret, når den nuværende corona krise synes overstået. 

Vedtaget at der er uofficiel hverdagsbar om tirsdagen kl. ca. 19-22.

 

Forslag 4 – Allan Lundorff Kristensen:

Dagsorden til generalforsamlingen 

 Det nærmere indhold af dagsordenen til generalforsamlingen fremgår for visse punkter helt præcise

af vedtægterne, andre punkter ikke, men mere af ”sådan plejer vi at gøre”. 

Under sidste års generalforsamling havde vi en mindre drøftelse af, om man under eventuelt kan 

vedtage noget overhovedet, eller om det kun er et diskussionspunkt eller lignende. 

Der hørtes en gammel skrøne om, at ”man kan ikke vedtage noget under eventuelt”. 

Hvem siger det? Hvor står det? 

Hvis flertallet af generalforsamlingen mener det, så lad os en gang for alle beslutte, at det 

udelukkende er et diskussionspunkt, og intet kan besluttes. 

Det synes jeg er synd og skam for klubdemokratiet, af følgende årsager: 



Rent juridisk/vedtægtsmæssig, så er generalforsamlingen klubbens højeste myndighed, som kun er 

samlet den ene gang om året. Det vil derfor være oplagt, at den øverste myndighed diskuterer og 

beslutter, hvad den vil, så længe det ikke strider imod klubbens andre vedtægtsmæssige 

bestemmelser. 

At et forslag om sofabord (hvor velment det ellers måtte være), som er indkommet rettidigt som et 

forslag, skulle være mere kvalificeret for generalforsamlingen at tage stilling til, end et godt forslag 

fra et medlem opstået spontant under generalforsamlingen, det har jeg svært ved at forstå. 

Det er helt klart, at vedtægtsændringer og lignende ikke pludselig kan komme til afstemning under 

eventuelt – det er jo vedtægtsbestemt. 

Det kan for mig at se kun dreje sig om almene og forhåbentlig velmente forslag , som der kan tages 

op, og træffes beslutning om, hvis generalforsamlingen vil det. 

Jeg synes vi skal aflive de gamle skrøner, og lade generalforsamlingen drøfte og beslutte, hvad den 

måtte ønske under punktet eventuelt, så længe vedtægterne bliver overholdt. 

Vedtaget

 

Forslag 5 – Allan Lundorff Kristensen:

Betaling for motorcykel nummer to i kælderen 

 Det vælter ind med penge for dette finurlige påhit. Sidste regnskabsår kom der indtægter ind for én 

motorcykel, 500 kr. 

Jeg er ikke talerør for den ensomme stakkel, som har måttet punge ud. Han har nok råd til det. 

Men jeg forstår ikke politikken i selve betalingen. 

Hvad er formålet med betaling for én motorcykel, når resten står gratis? 

Det pudsige er endda, at den ene som der betales for, ja den bruges langt oftere end, fredeligt sagt, 

så mange andre af resten, som står i kælderen. 

Det virker som om, at det er først til mølle princippet, eller bare lad motorcyklen stå til pynt år efter 

år efter år i en go´ varme og med ladestrømmen slået til. 

For mig at se, så indebærer vinteropbevaringen og for nogle livstidsopbevaringen, af deres 

motorcykler, en individuel fordel (opvarmet lokale, ladestrøm, værksted) forbeholdt en mindre del 

af klubbens medlemmer.

Så skal der være brugerbetaling, så skal det gælde alle, og hvis formålet er at skaffe mere plads/ud 

med motorcykler, som bare står, så skal brugerbetalingen være et større beløb end gratis. 

Forslag trukket tilbage

Forslag 6 – Allan Lundorff Kristensen:

Vedtægtsændringer  

Æresmedlemmer 

Er der overhovedet nogen som ved, hvem der er udnævnt til æresmedlemmer? 



Er der overhovedet nogen som ved, hvorfor de er udnævnt? 

Er der overhovedet nogen, som har en klar almen accepteret begrundelse for, hvad der kræves, for 

at blive udnævnt til æresmedlem? 

Er der overhovedet nogen, som de sidste mange år har mødt et æresmedlem til generalforsamlingen 

eller i klubben i det hele taget? 

 

Jeg foreslår, at begrebet æresmedlemmer slettes af klubbens vedtægter. 

3, stk. 5 og i § 5, stk. 3 og stk. 10 

og at tidligere udpegninger af æresmedlemmer annulleres/slettes/ophæves. 

Vedtaget – dog ændres der ikke ved de 3 tidligere udpeget æresmedlemmer.

 

Forslag 7 – Allan Lundorff Kristensen:

Passive medlemmer/aktive medlemmer 

På sidste års generalforsamling var der en mindre disputs om, hvorvidt nuværende passive 

medlemmer skal igennem hele optagelsesmøllen, eller umiddelbart efter ønske herom, kan 

genoptage sit aktive medlemskab. 

Passive medlemmer er alle tidligere aktive medlemmer, og har derfor været igennem hele 

optagelsesmøllen.  

For at der ikke en anden gang skal opstå tvivl, om passive medlemmers mulighed for at genoptage 

sit aktive medlemskab, forslås følgende vedtægtsændringer: 

Det bliver noget der minder om ny § 3, stk. 5, hvis ellers § 3, stk. 5 om æresmedlemmer udgår, 

ellers så bliver det noget andet. 

 

”Passive medlemmer kan genoptage sit aktive medlemskab umiddelbart, hvis de opfylder § 3, stk. 1

eller § 3, stk. 2.” 

Vedtaget

 

Forslag 8 – Allan Lundorff Kristensen:

Nye medlemmer 

På sidste års generalforsamling blev det besluttet, at forlænge prøveperioden for nye medlemmer fra

fire til seks måneder. Selve kompetencen til at afgøre medlemskabet er fortsat bestyrelsens flertal – 

altså minimum tre medlemmer. 

Argumentet for at forlænge prøveperioden var, at kendskabet til det nye medlem blev øget eller 

noget i den stil. 



Jeg kan kun tilslutte mig dette argument, men vil gerne yderligere øge kendskabet til eventuelle nye

medlemmer ved en længere prøveperiode, og/eller ved en egentlig medlemsafstemning om 

optagelse. 

Et er, at minimum tre medlemmer af bestyrelsen har ”det øgede kendskab”, noget ganske andet er, 

om klubbens mange andre medlemmer har ”det øgede kendskab”. Ja jeg ved godt, at de fleste 

optages efter enstemmighed i bestyrelsen. 

Men vi er jo en klub med høj grad af medlemsindflydelse. Sådan skal det selvfølgelig blive ved med

at være. Bestyrelsen skal også have et rimeligt rum til at udføre sit arbejde i, med den daglige drift. 

Når det så er sagt, så finder jeg trods alt, at det er vigtigere, at medlemmerne ytrer sig om nye 

medlemmer på en generalforsamling, end det vigtige i, at vi på generalforsamlingen sidder og 

stemmer om sofaer, sofaborde, sofabordslamper, barstole og hvad vi ellers har beskæftiget os med, 

på de sidste års generalforsamlinger. Det er for mig ”daglige beslutninger”, som bestyrelsen kan 

tage stilling til. Det påvirker ikke klubbens ”ånd og sjæl”, på samme måde, som det kan påvirke 

klubbens ”ånd og sjæl”, hvis vi optager medlemmer, som efterfølgende viser sig åbenlyst ikke 

passer ind. Det er en vigtig sag, at optage nye medlemmer. Efter min opfattelse vigtigere, end 

diskussioner om sofaborde. 

På baggrund af ovenstående argumentation vil jeg foreslå følgende vedtægtsændring: 

I §3, stk. 1 og § 3, stk. 2 udgår den samme ordlyd i begge ”og efter en prøvetid på 6 måneder afgør 

bestyrelsen et eventuelt medlemskab.” 

Ny formulering: 

”og efter en prøveperiode på minimum 6 måneder, afgør den ordinære generalforsamling med 

mindst 2/3 flertal, om prøvemedlemmet kan optages som aktivt medlem.” 

Med sådan en vedtægtsændring opnås der en bred accept af nye medlemmer, og nye medlemmer 

kan endvidere se sig selv meget velkomne i klubben. 

Hvis man vil klubben, er det nok også ventetiden værd. 

Nedstemt

 

Forslag 9 – Allan Lundorff Kristensen:

Ordstyrer under generalforsamlingen 

På grund af afviklingen af sidste års generalforsamling med forskellige opfattelser af, hvad 

generalforsamlingen kan beslutte eller ikke beslutte, foreslås det, at der i vedtægternes § 5, stk. 1 

tilføjes følgende: 

”Generalforsamlingen vælger en ordstyrer. Ordstyreren har ansvaret for generalforsamlingens 

vedtægtsmæssige afvikling. Alle har at rette sig efter ordstyrerens afgørelser under 

generalforsamlingen, medmindre et flertal af generalforsamlingen måtte beslutte andet, idet 

generalforsamlingen er klubbens højeste myndighed.” 

Vedtaget

 



Forslag 10 – Allan Lundorff Kristensen:

Vedtægter for Thy Træf 

Det eneste der står i klubbens vedtægter om Thy Træf, er det om at vælge to repræsentanter. 

I Vedtægter for Thy Træf fremgår det, at Thy Træf udvalget egenhændigt og uden nogen af 

klubbernes særskilte godkendelse, kan ændre vedtægterne på et almindeligt møde i udvalget. 

Med de enkelte klubbers meget store økonomiske interesse i ”foretagendet”, så virker det 

besynderligt, at den eneste ”Back stop” for vedtægtsændringer, er de to stemmer vi eventuelt vil 

gøre brug af, for det tilfældes skyld, at vi ikke kan li´ en vedtægtsændring. 

Sådan er det, og det bliver nok svært at ændre. 

Men vi kan selv i vore egne vedtægter lave en slags ”Back stop”. 

Det synes som et stort mandat til vore to repræsentanter i Thy Træf udvalget, at vi ikke i egne 

vedtægter har en bestemmelse, der kan imødegå en eventuel uheldig forståelse af en eventuel 

vedtægtsændring i Thy Træf. 

Vi har altid hyldet medlemsdemokratiet, og med de hundredvis af timer Stompers årligt præsterer 

under Thy Træf, så vil det vel også være rimeligt, at medlemmerne kan ytre sig om afgørende 

vedtægtsændringer i Thy Træf. 

Der foreslås derfor følgende vedtægtsændringer i Vedtægterne for Stompers: 

Nyt § 5, stk. 13 

”Så længe MC Stompers er medlem af Thy Træf, skal vedtægtsændringer i Vedtægter for Thy Træf 

forelægges en generalforsamlingen til godkendelse 

Vedtaget

 

Forslag 11 – Allan Lundorff Kristensen:

Optagelse af lån, salg af ejendom, udlån af klubbens likvide midler m.v. 

Klubbens nuværende vedtægter siger i § 7, stk. 1: 

”Klubben tegnes udadtil af formanden. Ved optagelse af lån og ved køb/salg/pantsætning af fast 

ejendom tegnes klubben af den samlede bestyrelse.” 

Denne bestemmelse kan godt give anledning til en fortolkning, der siger, at det så også er den 

samlede bestyrelse, som kan beslutte sådanne hændelser. 

Det er der forhåbentlig ingen, som kan stemme for. 

Med ordet ”tegnes” menes vel kun, at det er dem som skriver under med bindende virkning for 

klubben. 

Når jeg i overskriften også skriver udlån af klubbens likvide midler, så er det for at imødegå den 

situation, at vi kortvarigt skulle udlåne penge til Thy Træf til opstartsudgifter. Jeg kan ikke forestille

mig andre situationer. 

Jeg vil derfor foreslå følgende ny § 7, stk. 2, hvorefter nu § 7, stk. 2 bliver til stk. 3: 



”Beslutning om optagelse af lån, køb/salg/pantsætning af fast ejendom samt udlån af klubbens 

likvide midler, træffes af et flertal på en generalforsamling.” 

Vedtaget

 

Forslag 12 – Allan Lundorff Kristensen:

Kontingent oktober 

I vedtægternes § 4, stk. 2 står der blandt andet: 

”…..Nye medlemmer betaler kontingent for indmeldelsesmåneden og frem til og med oktober 

måned.” 

Jeg går ud fra, at der er tale om en mindre ”svipser” på et tidspunkt for nogle vedtægtsændringer. 

Årskontingentet følger klubbens regnskabsår, så selvfølgelig skal nye medlemmer kun betale den 

aktuelle kontingentsats frem til og med september måned. 

” I § 4, stk. 2 ændres ”oktober” til ”september”.” 

Vedtaget

 

Forslag 13 – Jytte og John:

Dem der ikke hjælper til Thy Træf kan give evt. kr. 500,- mere i kontingent om året.  

(Det gør man også i idrætsforeninger når man ikke hjælper ved deres arrangementer).  

 

Forslag trukket tilbage

 

Forslag 14 – Jytte og John:

Mc der er parkeret i kælderen, må ikke være ratlåst.  

 

Der arbejdes på at skabe plads og finde en løsning på parkering af de mc’er der skal have 

ratlås på ifm. forsikringen

 

 

Forslag 15 – Steen Christensen:

Nedenstående ønskes behandlet på den kommende generalforsamling. 

I foråret er der blevet uddelt en advarsel til et af vore medlemmer for at have været aggressiv og 

nedgørende overfor flere af vore medlemmer og bestyrelse. Advarslen blev givet uden forudgående 

dialog med medlemmet og med besked om at næste handling ville blive eksklusion fra MC 

Stompers. 



Det pågældende medlem er kendt for at have markante holdninger og for at have sine meningers 

mod, men at true med ekskludering af klubben på baggrund af nogle meningstilkendegivelser og 

forslag på klubbens facebook gruppe, kommentarer til klubbens regnskab i hans egenskab af kritisk 

revisor og hvor der nu ellers er blevet kommenteret på forskellige forhold, er at gå langt over målet. 

Ikke mindst i lyset af at bestyrelsen end ikke havde talt med vedkommende om det inden man 

uddelte en advarsel hvor næste skridt ville være en ophævelse af medlemskab. 

Medlemmet har været medlem af klubben i rigtigt mange år, og har altid deltaget aktivt i klubliv og 

debat og i høj grad været med til at forme den klub vi har i dag. Medlemmet har været arkitekt på 

den økonomi model vi kører i klubben i dag og vi har brugt ham som ”konsulent” i dialogen med 

Thy Træf bestyrelsen, for at få et godt og gennemskueligt regnskab derfra. Derudover har han i en 

årrække ydet stor bistand til klubbens kasserer i forbindelse med udarbejdelse og fremlæggelse af 

regnskab. 

Bestyrelsen har tilsyneladende handlet i afmagt over at befinde sig i en svær situation under Corona 

krisen, og under påvirkning af begge Thy Træf repræsentanters kollektive opsigelse, men sagen – 

hvis der er en sag – burde have været ordnet med dialog, og ikke mindst med information om hvad 

der rent faktisk foregik, blandt andet omkring afholdelse af thytræf og andre aktiviteter i klubben, 

hvor man må sige at god information kunne have fjernet mange spørgsmål og eventuelle 

misforståelser. 

Jeg syntes ikke vi kan være dette bekendt overfor et mangeårigt medlem. 

Jeg vil derfor bede bestyrelsen trække advarslen til Allan Lundorff tilbage. 

Hvis man ikke ønsker at trække den tilbage, vil jeg bede om at generalforsamlingen som er 

klubbens øverste myndighed, stemmer om hvorvidt advarslen skal trækkes tilbage jfr. vedtægternes 

paragraf 9 stk. 2 og stk. 3. 

Paragraf 9. stk2. En fuldtallig og enstemmig bestyrelse kan ekskludere et medlem. 

Stk3. Evt. genindmeldelse kan besluttes på en generalforsamling 

 

Advarslen trækkes tilbage af generalforsamlingen, efter afstemning (3 blanke, 17 nej, 20 ja)

 

 

Forslag 16 – Alex Klein:

Forslag om at give rabat på medlemskontingentet til Thy Træf medhjælpere. F.eks. kr. 

300-500,-/årligt.

 

Forslag trukket tilbage

 


	Indkomne forslag:

